
Club 38 
Geelskovparken  Geelskovparken  Geelskovparken  Geelskovparken  Geelskovparken 

 

 

 

Referat af generalforsamling 

Torsdag den 1. februar 2024 

 

 
Generalforsamlingen påbegyndtes kl. 19.00. Der var 51 deltagere 

 

Dagsorden i flg. vedtægterne: 

 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Aflæggelse af årsberetning 

3. Godkendelse af årsregnskab 2023 

4. Godkendelse af budget for næste regnskabsår 

5. Fastsættelse af kontingent – bestyrelsen foreslår 250 kr. 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen og suppleant 

7. Valg af revisor 

8. Eventuelle indkomne forslag fra medlemmerne 

9. Eventuelt 

 

1. Som dirigent valgtes Kirsten Weibel, som referent valgtes Inger Bruun. Dirigenten erklærede 

generalforsamlingen for lovligt indkaldt. 

 

2. Formanden aflagde beretning: Der er i årets løb holdt de sædvanlige arrangementer, men da  

medlemstallet er gået ned, har der været færre deltagere til såvel fester som torsdagsaftener. Der var 

sommerudflugt til Nivågård med 19 deltagere. Sommerparty for alle Geelskovparkens beboere var 

vellykket med 51 deltagere. Sidst på året konstateredes det, at ejerforeningen ville kræve betaling 

for brug af selskabslokalerne, men efter møde med bestyrelsen blev det heldigvis besluttet, at den 

hidtidige ordning blev fortsat uændret. 

 

3. Regnskabsføreren Anne Haarløv forelagde regnskabet, der blev enstemmigt godkendt. 

 

4. Anne Haarløv forelagde bestyrelsens forslag til budget, der blev enstemmigt godkendt. 

 

5. Bestyrelsen foreslog, at kontingentet forblev uændret, 250 kr. pr. medlem. Til gengæld vil der 

blive en  stigning i deltagerbetaling til arrangementer. Forslaget blev godkendt. 

 

6. Valg af bestyrelse: Anne Haarløv, Jørgen Løje og Elisabeth Amstrup modtog genvalg. Dennis 

Rasmussen, Mogens Skovgård Nilsen og Birthe Andersen nyopstillede. Alle blev valgt med 

akklamation. 

Valg af suppleant: Lone Fromberg opstillede og blev valgt med akklamation 

 

7. Som revisor valgtes Marianne Baandrup. 

 

 

Side 1 



 

8. Der var ikke indkommet forslag. 

 

 

9. Elisabeth takkede Britta for at have taget over under hendes sygdom, Anne takkede Kirsten for 5 

års formandskab. 

Birrit oplyste, at der er brætspil i klublokalet søndag eftermiddag kl. 14.00. Der er plads til flere, 

man skal bare møde op. Der er stort set tale om den samme gruppe, som spiller Petanque om 

sommeren. 

Anne oplyste, at den nye bestyrelse overvejer nye tiltag. Forslag modtages meget gerne, og folk er 

velkomne til at finde sammen i grupper om forskellige tiltag. 

 

Kl. 19.30 erklærede dirigenten generalforsamlingen for afsluttet. 

 

Der blev udtalt stort tak til bestyrelsen for det store arbejde. Alle klappede. 

 

 

 

 

Virum, den  12.   februar 2024 

 

 

 

 

Kirsten Weibel, dirigent                                  Inger Bruun, referent                                

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Side 2 


